
 
 

Minnesanteckningar medlemsmöte 180610 

Närvarande: Jill Ågren, Aina Gürlet, Marit Stockfelt, Cecilia Persson, Annika Green, Asvad 
Gabul-Zada, Anna Arias, Annika Torpegård, Ann Hedbacker, Christina Skoglund, Hans-
Daniel Stenhede, Kajsa Landström, Mosa Jouj, Catarina Segerhjelm, Liv Vikingson, Eva-Britt 
Thörnqvist, Britta Grönqvist, Tobias Lundqvist, Christoffer Segerhjelm. 

- Anna Arias gick igenom sammanställning av den workshop föreningen hade i anslutning till 
årets årsmöte. 

- Information från styrelsen om pågående dialog med hönsgruppen angående bland annat 
finansiering av foder och andra fortlöpande kostnader. 

Förslag från medlem om ett allmänt Swish-nummer som kan sättas upp vid hönsgården för 
frivilliga donationer. Styrelsen tar med sig frågan.   

- Flera medlemmar har önskemål om nya vattenslagar, gärna expanderbara. De expanderbara 
slangar som tidigare köpts in har gått sönder och det läcker från kopplingar i de andra 
slangarna. Beslut om att undersöka möjligheter att täta befintliga slangar samt inköp av 
ytterligare en kortare expanderbar slang. Inventering på arbetsdag. 

- Säkringsanordning önskas till locken på de nya leksakslådorna. Aina Gürlet ansvarar för att 
se över hur det kan göras. 

- Diskussion kring systemet med arbetsdagar. Flera medlemmar anser att det måste bli 
konsekvenser för de lottinnehavare som inte kommer på arbetsdagarna. 

- Informationsbrev angående tillfälligt boende i kyrkans lokaler lästes upp. 

- Information om komposterna. 

- Låset till boden har en märkt krok på insidan av högerdörren, för att undvika att det kommer 
bort när det är olika medlemmar som öppnar och stänger. Diskussion kring eventuellt byte av 
kod. 

- Önskemål finns om ny genomgång av olika ogräs i samband med en arbetsdag. Styrelsen 
planerar för detta.   

 

 


